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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikorra lesz kész az MO körgyűrű nyugati szektorának tervezése és kivitelezése?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Csillag István Gazdasági és
Közlekedési miniszter úrnak. A kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Ugyan ebben a témában, már többször fordultam kérdéssel a Miniszter Úrhoz . Az eddigi
válaszlevelei tele volt bizakodásra okot adó, Ön által ténynek mondott, információkkal. De
mindezek ellenére sajnálattal kellet tudomásul vennem, hogy semmilyen tényleges változás,
változtatás nem történt .

Az előbbiek miatt vagyok kénytelen feltenni ismét kérdéseim : Hogy áll az MO gyűrű nyugati
szektorának tervezése? Ön azt írta, hogy már áprilisban tervzsűrire kerül sor . Kérdezem, hogy
erre sor került -e már és milyen eredménnyel zárult? A Főpolgármesteri Hivatal álláspontja a
visszacsatlakozás fogadásával szemben még mindig elutasító? Egyáltalán történt már előrelépés
az MO körgyűrű nyugati szektorának tervezése illetve kivitelezése ügyében?
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Írásbeli kérdés



Sajnos egyre inkább nyilvánvalóvá válik, hogy sürgős kormányzati segítség nélkül nem lehet
orvosolni a problémákat. Az, hogy délelőttönként és délutánonként több órás sorban állásra
kényszerülnek az érintett Budapest környéki települések lakói és a településeken átutazók,
tarthatatlan állapot. Azt gondolom, hogy jogosan várják el az érintett autóval közlekedő adófizető
polgárok, hogy a kormány tegyen valamit az érdekükben . Ne csak ígérgessenek, hanem tényeket
is mondjanak.

Ezért kérdezem :

Mikorra lesz kész az MO körgyűrű nyugati szektorának tervezése és kivitelezése?

Várom válaszát!

Budapest, 2003 . December 15 .
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